

Air Canada Appellant

v.

Her Majesty the Queen in right of the Province of British Columbia, the Attorney General of British Columbia, the Minister of Finance of the Province of British Columbia and E. J. Turner in his capacity as Commissioner, Social Service Tax Act Respondents

INDEXED AS: CANADIAN PACIFIC AIR LINES LTD. v. BRITISH COLUMBIA (RE-HEARING)

File No.: 19602.

Re-hearing: 1989: November 6.

Present: Dickson C.J. and Lamer, Wilson, La Forest and L'Heureux-Dubé JJ.

APPLICATION TO VARY JUDGMENT OF SUPREME COURT OF CANADA

Judgments and orders — Judgment varied — Interest — Prejudgment and postjudgment interest awarded.

RE-HEARING of an appeal, [1989] 1 S.C.R. 1133, for the purpose of varying the judgment. Application to vary judgment allowed on re-hearing.

D. M. M. Goldie, *Q.C.*, for the appellant.

W. G. Burke-Robertson, *Q.C.*, for the respondents.

The judgment of the Court was delivered orally by

THE CHIEF JUSTICE—An order will go that the Social Service Tax judgment of this Court dated May 4, 1989, be varied to provide that the judgment include prejudgment interest at the District Registrar's rate from time to time in force from the date of the several remittances to March 15, 1984, and that postjudgment interest on the judgment including prejudgment interest be awarded for the period following March 15, 1989. The appellant is entitled to its costs of the re-hearing.

Air Canada Appelante

c.

Sa Majesté la Reine du chef de la province de la Colombie-Britannique, le ministre des finances de la province de la Colombie-Britannique et E. J. Turner en sa qualité de commissaire en vertu de la Social Service Tax Act Intimés

RÉPERTORIÉ: LIGNES AÉRIENNES CANADIEN PACIFIQUE LTÉE c. COLOMBIE-BRITANNIQUE (NOUVELLE AUDITION)

N° du greffe: 19602.

Nouvelle audition: 1989: 6 novembre.

Présents: Le juge en chef Dickson et les juges Lamer, Wilson, La Forest et L'Heureux-Dubé.

REQUÊTE EN MODIFICATION D'UN JUGEMENT DE LA COUR SUPRÊME DU CANADA

Jugements et ordonnances — Modification de jugement — Intérêts — Adjudication d'intérêts avant et après jugement.

NOUVELLE AUDITION d'un pourvoi, [1989] 1 R.C.S. 1133, en vue de modifier le jugement rendu. Requête en modification de jugement accueillie suite à la nouvelle audition.

D. M. M. Goldie, *c.r.*, pour l'appelante.

W. G. Burke-Robertson, *c.r.*, pour les intimés.

Version française du jugement de la Cour rendu oralement par

LE JUGE EN CHEF—Il est ordonné que l'arrêt rendu par notre Cour, le 4 mai 1989, relativement à la taxe sur les services sociaux soit modifié de manière à prévoir que le jugement inclue les intérêts courus avant le jugement selon le taux du registrateur de district en vigueur à compter des divers paiements effectués jusqu'au 15 mars 1984, et que les intérêts courus après le jugement qui inclut les intérêts avant jugement soient accordés pour la période suivant le 15 mars 1984. L'appelante a droit à ses dépens relatifs à la nouvelle audition.

Judgment accordingly.

Solicitors for the appellant: Russell & DuMoulin, Vancouver.

Solicitor for the respondents: The Attorney General of British Columbia, Victoria.

Jugement en conséquence.

Procureurs de l'appelante: Russell & DuMoulin, Vancouver.

Procureur des intimés: Le procureur général de la Colombie-Britannique, Victoria.